
Förbundsstyrelsens sammanträde 2023-7
Tid och plats: söndag 18 juni kl. 09.00-11.15, digitala plattformen Zoom 
Närvarande: Magnus Burman, ordförande

Henrik Agertz, vice ordförande
Barbro Cartwright, kassör
Lars Hägglund, ledamot 
Henrietta Florén, sekreterare
Hanna Bergström, ledamot 

Frånvarande: Fredrik Schirén, ledamot 
Adjungerad: Moa Lindell, ledamot valberedningen

1. Sammanträdets öppnande 

Magnus förklarade sammanträdet öppnat.

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet

Förbundsstyrelsen utsåg Magnus till ordförande för mötet. 
Förbundsstyrelsen utsåg Henrietta till sekreterare för mötet.
Förbundsstyrelsen utsåg Henrik till justerare för mötet

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med följande tillägg. Ny punkt 8. Uppvisningstruppen – underlag har 
skickat ut via e-post. Nuvarande punkt 8 Övrigt blir då punkt 9.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från sammanträde 2023-6 är inte justerat. Protokollet skickas ut för justering. 

5. Ekonomi

Inget att rapportera i nuläget. 

6. EAF – inbjudan till General Assembly

Möte med General Assembly sker samma dag som styrelsens möte. Dagordning har skickats ut 
tätt inpå mötet, dock saknas underlag. Vice ordföranden deltar och återkopplar till styrelsen.   

7. Uppföljning utdelade uppdrag och projekt
1. Wareware

Arbete är igång och dialog initierat med organisationen Right by me.

2. Film/workshop ungdomar

Inget att rapportera. 

3. Utlysning nationellt ungdomsläger 2023



Utlysning genomförd men vid tiden för mötet hade ingen anmält intressen. Magnus och 
Fredrik tar ett möte för att identifiera potentiella klubbar som tidigare visat intresse. 
Kontakt tas direkt med dessa klubbar. 

4. Utlysning Sverigeläger 2023

Utlysning har genomförts. 

5. Kontakt med klubbar
Tidigare framtagen lista justerad. Eventuella byten av klubbar att kontakta diskuteras mellan
styrelsens medlemmar och informeras sekreterare så att vi har en uppdaterad lista. 
Förslag till frågor justerades något och en checklista tas fram som stöd. 
Förslag om att skicka ut information att styrelsen kommer att tag kontakt under sommaren.

Uppföljning av aktiviteten sker vid fysiskt möte i augusti, och ska vara genomförd till möte i
oktober

8. Ny punk – Uppvisningstruppen
Lars återkopplar om status i arbetet med uppvisningstruppen. Hittills har tre anmälningar 
inkommit, önskemål om fler deltagare finns.: Förslag är att frågan tas med vid 
kommunikation med klubbarna för att uppmärksamma dem om Uppvisningstruppens 
verksamhet. 

Lars berättade att budgeten för uppvisningstruppens verksamhet fördelats på tre 
kostnadsposter för att förenkla uppföljning. 

9. Övrigt
Inga övriga frågor.

10. Mötet avslutas

Vid protokollet
……………………………………
Henrietta Florén
Justeras
……………………………………..
Henrik Agertz, ledamot

Justeras
…………………………………………..
Magnus Burman, ordförande
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